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Zápisnica zo zasadnutia MsZ 

konaného dňa 28. augusta 2024 

 

 

Prítomní : Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta  

Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu 

 

        

Poslanci :       Zita Baloghová 

                       Mgr. Norbert Demeter 

                       Eva Kissová 

                       Pavol Koči 

                      Ján Kovács 

                      Zoltán Kövér 

                   Mgr. Tibor Mészároš 

                      Gejza Tipcsák 

                      Ing. Marta Vozáriková 

   

                           

                        

 

1. Otvorenie zasadnutia 

 
Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor mesta Ing. Viktor Palko, MBA, ktorý 

skonštatoval, že je prítomných 6 poslancov, teda rokovanie MsZ je uznášania schopné. 

Predložil program rokovania MsZ a požiadal poslancov o jeho schválenie. 

 

Prítomní poslanci jednohlasne schválili predložený program rokovania MsZ 

v Čiernej nad Tisou.  

 

(Hlasovanie: za – Mgr. Norbert Demeter, Zoltán Kövér, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészároš, 

Ing. Marta Vozáriková, Ján Kovács ; proti – 0 poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 

poslancov) 

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 
 

Za zapisovateľa určuje:    Mgr. Nikoletta Dobosová  

 

MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje:   Mgr. Norbert Demeter 

                                                                                   Zoltán Kövér 

                                                                                    

                                                                                        

  

 

(Hlasovanie: za – Mgr. Norbert Demeter, Zoltán Kövér, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészároš, 

Ing. Marta Vozáriková, Ján Kovács ; proti – 0 poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 

poslancov) 
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3. Schválenie návrhovej komisie 

 
 

Návrhová komisia:     Ing. Marta Vozáriková 

Mgr. Tibor Mészároš 

                  Pavol Koči 

 

 

(Hlasovanie: za – Mgr. Norbert Demeter, Zoltán Kövér, Eva Kissová, Mgr. Tibor Mészároš, 

Ing. Marta Vozáriková, Ján Kovács ; proti – 0 poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 

poslancov) 

 

 

Primátor mesta  skonštatoval , že v priebehu rokovania dorazili poslanci → plný počet. 

 

4. Rozpočtové opatrenie č. 2/2024 

 

 
Návrh na zmenu rozpočtu  Rozpočtovým opatrením č. 2/2024 predložilo  ekonomické 

oddelenie MsÚ Čierna nad Tisou a tvorí prílohu materiálov k rokovaniu MsZ. 

 Ing. Kiss z ekonomického oddelenia odprezentoval návrh rozpočtu; vysvetlil, že v súlade s         

§ 11 ods. 4 písm. b) Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a na zákl. § 14 ods. 2 písm. a) 

zákona  č. 583/2004 Zb. zákonov o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy má každá 

organizácia do 30. augusta upraviť v rozpočte rezervný fond, ktorý bol upresnený 

v záverečnom účte mesta 2023 v príjmovej aj výdavkovej časti. 

Boli upravené finančné prostriedky pre školy v príjmovej aj výdavkovej časti. Ďalej 

nakoľko v tomto roku bol uzavretý spor medzi mestom a p. Némethovou K., bolo potrebné 

upraviť príjmy aj výdavky v bežnom rozpočte, a tiež boli upravené výdavky pre ŠKD s VJM. 

 

p. Kissová sa informovala, či by sa nedalo pomôcť   ZŠ s VJM ako aj  ZUŠ a MŠ pri 

rekonštrukčných prácach. 

Primátor mesta odpovedal, že musia požiadať; zo strany ZŠ s VJM takáto požiadavka 

nebola, ak bude, určite sa vyhovie. 

 

Prítomní poslanci schválili  Rozpočtové opatrenie č. 2/2024.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 

(Hlasovanie: za – Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Zoltán Kövér, Eva Kissová, Mgr. 

Tibor Mészároš, Ing. Marta Vozáriková, Pavol Koči, Ján Kovács ; proti – 0 poslancov;   zdržali 

sa hlasovania – Gejza Tipcsák) 

 

 

5.  Kontrola plnenia uznesení 

 
Predmetom bodu rokovania bola správa hlavného kontrolóra o kontrole plnení uznesení. 

Správa tvorí prílohu materiálov k rokovaniu MsZ. 

Primátor mesta informoval, že HK mesta sa nemohla zúčastniť rokovania z dôvodu 

plánovanej dovolenky. Dodal, že HK vypracovala správu z kontroly unesení zo dňa 

30.1.2024,14.3.2024 a 17.6.2024 , z ktorej však vypustila body: MsZ berie na vedomie, súhlasí, 

nesúhlasí, nakoľko sa kontroluje iba to, čo MsZ schvaľuje, ukladá. 



3 
 

 

Kontrolované uznesenia 

 

- Uznesenie 128/01/2024 zo dňa 30.januára 2024: 

 

Splnené a naďalej príslušníci MsP kladú zvýšený dôraz na tieto požiadavky. 

Rozpis záznamov o úkone tvorí prílohu č. 1 tejto správy. 

 

 

- Uznesenie 134/03/2024 zo dňa 14. marca 2024 :  

 

Uznesenie čiastočne splnené: financie boli poskytnuté v sume 2 611,12 EUR na 

zveľaďovanie majetku mesta MPS, s. r. o.  na základe hore uvedeného uznesenia; v termíne 

kontroly tento majetok nebol prevedený na zriaďovateľa t. j. na mesto Čierna nad Tisou. Bolo 

zistené, že zmluva o prevedení vlastníckeho práva je  v štádiu prípravy u právneho zástupcu 

mesta Čierna nad Tisou. 

 

 

- Uznesenie 143/06/2024 zo dňa 17. júna 2024: 

 

Momentálne prebieha prieskum trhu ohľadom cenovej ponuky od firiem na realizáciu 

oplotenia. Na základe najnižšej ponuky sa vyberie úspešný uchádzač. Následne sa bude 

pokračovať s ostatnými prvkami podľa projektovej dokumentácie. 

 

 

p. Tipcsák skonštatoval, že je ťažké to rozoberať bez prítomnosti HK. 

 Primátor  mesta odpovedal, že urobila kontrolu, nezistila žiadne porušenia, rozpísala, ktoré 

uznesenia ešte nie sú úplne naplnené, ale môžete sa k tomu vrátiť na ďalšom zasadnutí MsZ 

a zároveň bude HK predkladať ďalšiu správu na základe vašej požiadavky. 

Ing. Vozáriková  dodala  k uzneseniu č. 134/03/2024, pozemok je už zapísaný na katastri. 

p. Tipcsák, či by v prípade nesplnenia kontrol v lehote,  nemala by HK  požiadať 

o predlženie lehoty. 

Primátor mesta odpovedal, že  zvykla žiadať, no ona tvrdila, že nepochybila,  síce plán KČ 

bol schválený na pol roka, no v tom ďalšom pláne HK bolo zahrnuté pokračovanie v tých 

predchádzajúcich. Môžete  to potom prediskutovať s HK. Dodal, že s myslí, že najlepšie je keď 

sa prijíma takéto uznesenie, dať do uznesenia rovno termín, aby sa to nenaťahovalo. 

p. Tipcsák sa vyjadril, že on si to predstavoval tak, že ak má plán KČ HK na pol roka, tak  

urobí kontroly a ak z objektívnych príčin niečo nevie splniť na čas, požiada o predlženie, nie, 

že si to dá do plánu KČ na ďalší polrok na pokračovanie a bude sa to do nekonečna naťahovať.  

Primátor mesta jej bude tlmočiť z MsZ, ale môžete si to s ňou prebrať počas pracovnej doby 

alebo na ďalšom MsZ. 

 

 

 

Prítomní poslanci brali na vedomie Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia 

uznesení. 
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6. Výzva – zberné dvory 

 
Primátor mesta v rámci tohto bodu  informoval o vyhlásenej výzve ohľadom vybudovania 

zberných dvorov a o možnostiach zapojenia sa do tejto výzvy, podobne ako to v  K. Chlmci 

či vo V. Kapušanoch už funguje. Dodal, že potrebuje názor poslancov MsZ, aby na ďalšom 

zasadnutí mohol byť prerokovaný konkrétny návrh. Vysvetlil, že ide o 2 druhy výziev, cez 

MRK s 0% spoluúčasťou – projekt okolo  € 3 000,- a druhá s 8% spoluúčasťou – čo by 

predstavovalo pri investícii cca € 130-135 tis. € 10 500,-, ale snažili by sme to robiť cez MRK. 

Dodal, že zberný dvor by bol umiestnený na priestranstve kompostárne, boli by tam umiestnené 

veľkokapacitné kontajnery, nejaké stanovište pre obsluhu, priemyselná váha, kamerový systém, 

mali by sme tiež k dispozícii traktor s nakladačkou; zbieral by sa el. odpad, plechy, nábytok, 

stavebný odpad a pod. 

p. Baloghová sa informovala, čo všetko by sa zakúpilo. 

Primátor mesta odpovedal, že by sme potrebovali zabezpečovacie zariadenie, unimobunku, 

ktorá by slúžila zamestnancovi, ktorý bude mať na starosti príjem odpadu, 4 kontajnery, 

prístrešok, váha, nakladací traktor. Dodal, že podľa jeho názoru je to dobrý nápad mať takýto 

zberný dvor. 

p. Baloghová sa tiež opýtala, či za túto službu budú obyvatelia platiť. 

Primátor odpovedal, že áno, bude sa schvaľovať sadzobník poplatkov. Ešte dodal, že väčší 

stavebný odpad sa prijímať nebude, ani žiaden bioodpad. 

p. Tipcsák sa zaujímal, či je to zo strany odboru ŽP v poriadku. 

Primátor mesta odpovedal, že ak budú potrebné, vybavia sa všetky potrebné povolenia. 

p. Baloghová, či by tam  boli  zamestnanci. 

Primátor mesta áno, predstavoval som si to tak, že tam budú  napr. Po-St-Pi. 

p. Baloghová sa informovala, dokedy je  výzva otvorená. 

Primátor mesta odpovedal, že sa jedná o viackolové výzvy.                                       

p. Kissová sa opýtala na aké účely sa použijú financie získané z prevádzkovania zberného 

dvora. 

Primátor mesta odpovedal, že bude potrebné uhrádzať náklady spojené s odvozom odpadu. 

 

Prítomní poslanci brali na vedomie informáciu o vyhlásenej výzve „ Triedený zber 

komunálnych odpadov“ v rámci integrovaných územných investícií a o možnostiach 

zapojenia sa do tejto výzvy pre potreby výstavby zberného dvora na území mesta a v prípade 

finančných možností mesta, súhlasí so zapojením mesta do vyhlásenej výzvy. 
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7.  Rekonštrukcia okien ( byt č. 22, Záhradná 193/5) 
 

Primátor mesta  v rámci tohto bodu rokovania oboznámil poslancov MsZ o zámere 

rekonštrukcie okien  v byte vo vlastníctve mesta  na ul. Záhradná 193/5.  

 

Primátor mesta informoval, že sa jedná o platiacu nájomníčku; v minulosti už boli menené 

balkónové dvere a ešte by bola potrebná výmena ďalších 2 okien, nakoľko sú prehnité, prefúka 

tam.  Na základe prieskumu trhu by výmena okien stála  € 1 174,46-, s DPH aj s montážou,  

a aby sa mohlo do toho ísť, je potrebné uznesenie. 

 

p. Balogová dodala, že sa jedná o nájomníčku, ktorá má chorú dcéru. 

 
Prítomní poslanci jednohlasne schválili výmenu okien v počte 2 ks v byte vo vlastníctve 

mesta Čierna nad Tisou na ul. Záhradná 193/5 v sume do € 1200 ,- ( slovom: tisícdvesto 

Eur) firmou TOP OKNO  s. r. o., Leles – Kapoňa 38. 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Zoltán Kövér, Pavol Koči, Eva 

Kissová, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Ján Kovács ; proti – 0 

poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

8. Zámer rekonštrukcie odstavných plôch a miestnych komunikácií ul.  

Dukelských hrdinov 
 

Primátor mesta v rámci tohto bodu  informoval o zámere rekonštrukcie odstavných plôch 

a miestnych komunikácií na ul. Dukelských hrdinov a o možnostiach spolufinancovania tejto 

rekonštrukcie zo strany mesta. 

 

Primátor mesta vysvetlil, že uskutočnil stretnutie s majiteľmi predajne GVP – CBA, ktorí 

žiadali mesto o rekonštrukciu priľahlých komunikácií, nakoľko je to  komunikácia mesta. 

Primátor vysvetlil finančnú situáciu mesta, tiež dodal, že z  už v minulosti urobilo mesto isté 

úpravy terénu prostredníctvom štrku a na druhej strane, zákazníci sú ich a túto komunikáciu 

užívajú aj dodávatelia s viactonovými vozidlami, čo taktiež prispieva k poškodzovaniu 

komunikácie, a tak majitelia začali hľadať iný spôsob riešenia. Najskôr žiadali odpustiť daň 

z nehnuteľnosti, čo však nie je zo zákona možné. Neskôr prišli majitelia predajne už s cenovou 

ponukou na rekonštrukciu - € 27 595,25,-  s DPH, z vlastných financií s tým, že  sa opýtali, aká 

by mohla byť spoluúčasť mesta. Primátor mesta odpovedal, že mesto môže prispieť sumou 

maximálne € 5 000 ,-, čo nakoniec prijali. Primátor mesta dodal, že si myslí, že takáto ponuka 

sa neodmieta. Primátor ešte dodal, že by chcel, aby  išlo o rekonštrukciu komunikácie až po 

bránu lekárne. 

 

Mgr. Mészároš upresnil, že sa jedná o rekonštrukciu po lekáreň, teda po oplotenie. 

p. Tipcsák  sa vyjadril, že tiež si myslí, že by bolo dobré spraviť naraz všetko, aj to trhovisko 

a navrhol  na tú časť položiť zámkovú dlažbu, bolo by to estetickejšie. 

Primátor mesta  súhlasil, určite by to bolo dobré, dokonca už aj stoly by bolo dobré vymeniť 

a dodal, že sa to ďalej preberie  v bode „Rôzne“. 

 

p. Kissová sa informovala, či stoly na trhovisku sú tie stoly z bývalého trhoviska na sídlisku. 
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Primátor mesta odpovedal, že  nemá o tom informácie, čo sa urobilo so stolmi zo sídliska 

v tom čase, keď sa likvidovali. 

 

Prítomní poslanci súhlasili s rekonštrukciou odstavných plôch a miestnych 

komunikácií na ul. Dukelských hrdinov - priľahlé komunikácie obchodných priestorov CBA 

- a schvaľuje použitie finančných prostriedkov mesta vo výške € 5 000,- ( slovom: päťtisíc 

Eur) na úhradu predmetných rekonštrukčných prác. 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Zoltán Kövér, Pavol Koči, Eva 

Kissová, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ing. Marta Vozáriková, Ján Kovács ; proti – 0 

poslancov;   zdržali sa hlasovania – 0 poslancov) 

 

 

9. Zámer výstavby materskej škôlky – reformovaná cirkev 

 
Primátor mesta v tomto bode rokovania  informoval o zámere vybudovania reformovanej 

cirkevnej materskej školy na území mesta. 

 
Primátor mesta informoval o návšteve farára z Malých Trakán, ktorý prišiel  informovať 

o záujme  Reformovanej cirkvi vybudovať MŠ na mieste bývalého kúpaliska. Rozhodli sa 

vysporiadať pozemky, a ďalej by chceli od mesta odkúpiť bývalé soc. zariadenie vedľa tohto 

pozemku. Tento projekt by priniesol zároveň nové pracovné miesta do mesta. 

 

Ing. Vozáriková sa informovala, či už sú informácie, ako teda budú fungovať predškolské 

zariadenia. Bude mať mesto nejaké náklady spojené s touto MŠ? 

Primátor mesta odpovedal, že  budú financované štátom; od 1.1.2025 predprimárne 

vzdelávanie  prechádza pod štát, bude to prenesená kompetencia  ako ZŠ. 

 

p. Tipcsák  víta takúto iniciatívu, v K. Chlmci podobne funguje takáto  MŠ, dokonca aj 

jasle. Tiež si myslí, že treba rátať s tým, že ak predškolské zriadenia budú financované štátom, 

tak tie menšie obecné škôlky, ktoré majú možno 3-5 deti/ 2 pedagógov, zavrú, nemyslí si, že 

ich štát bude financovať a rodičia deti premiestnia sem. 

 
p. Baloghová sa informovala, za aký čas by sa to zrealizovalo. 

Primátor mesta dodal, že oni plánujú do roka postaviť MŠ, ale je to zdĺhavejší proces, 

vysporiadanie pozemkov nie je také jednoduché, mesto už má s tým skúsenosti. 

p. Baloghová si myslí, že tým že je to cirkev, možno to pôjde rýchlejšie. 

Primátor tiež súhlasí, určite sa inak postavia k cirkvi.  

Mgr. Mészároš dodal, že to závisí od vlastníkov pozemkov, ale tiež si myslí, že do toho 

pôjdu, keďže nijak nevyužijú spomenutý pozemok. 

 

 

Prítomní poslanci  brali na vedomie informáciu o zámere reformovanej cirkvi, výstavby 

materskej škôlky na parcele bývalého kúpaliska. 
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10.  Stanoviská komisií 
 

Stanovisko komisie pre verejný poriadok a ochranu ŽP zo dňa 04.07.2024 predložil 

predseda komisie  Pavol Koči. Stanovisko komisie tvorí prílohu zápisnice rokovania MsZ. 

Komisia prejednala  a vydala stanoviská ohľadom výrubov drevín a skládky odpadov. 

Ing. Vozáriková , ako konateľka spoločnosti MPS, s. r. o., sa vyjadrila k stanovisku danej 

komisie, informovala, že spoločnosť momentálne nemá k dispozícií  plošinu, preto prosí 

o trpezlivosť, odloženie istých úkonov, samozrejme čo je možné vykonať, sa vykoná.  

Ďalej sa Ing. Vozáriková vyjadrila k situácii v sociálnej bytovke Školská 188/28. Navrhuje 

sociálnej a bytovej komisii prejednať uskutočnenie  miestnej kontroly, zameranej na nelegálny 

odber el. a plynu, či bývajú adekvátne a či legálne užívajú byty, teda či sa tam nezdržiavajú 

neprihlásené osoby. Ešte dodala, že za čias jej pôsobenia ako primátorky, sa takéto kontroly 

konali aspoň raz ročne.         

 p. Kissová sa vyjadrila, že ako komisia to berú na vedomie a tiež dodala,  že k overeniu, 

dokázaniu prípadného nelegálneho odberu budú potrební plynári, elektrikári a dokázať, že 

niekto cudzí sa dlhodobo zdržiava na adrese, je ťažké, aj tak budú popierať.             

 Primátor mesta  dodal, že takáto kontrola by sa uskutočnila za prítomnosti MsP 

a referentky SMM MsÚ a dodal, že nemá problém sa zúčastniť tiež. 

 

16:20  Ing. Vozáriková opustila rokovanie MsZ. 

 

Prítomní poslanci brali na vedomie Stanovisko komisie pre verejný poriadok a ochranu 

životného prostredia pri MsZ Čierna nad Tisou. 

 

Stanovisko finančnej a podnikateľskej  komisie zo dňa 26.08.2024 predložil predseda 

komisie Mgr. Mészároš. Stanovisko komisie tvorí prílohu zápisnice rokovania MsZ. 

Komisia na zasadnutí prejednala Návrh na rozpočtové opatrenie,  oznámenia ohľadom 

ukončení prevádzok, žiadosti o vydanie stanovísk k  zriadeniam prevádzok, oznámenia 

prenajímaní obchodných priestorov, o prevádzkových časoch. 

Prítomní poslanci brali na vedomie Stanovisko finančnej a podnikateľskej komisie pri 

MsZ Čierna nad Tisou. 

 

11.  Rôzne 

 
Primátor mesta v tomto bode informoval o žiadosti poľovníckeho združenia z Malých 

Trakán prijať uznesenie na to, aby primátor bol oprávnený zastupovať obec, ako jedného 

z vlastníkov pozemkov v poľovnom revíre. Dodal, že podľa  právneho zástupcu mesta  

uznesenie potrebné nie je, ale ich právny zástupca to žiada. 
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Prítomní poslanci splnomocnili Ing. Viktora Palka, MBA, primátora mesta, na 

zastupovanie mesta Čierna nad Tisou pri všetkých právnych úkonoch, na ktoré je mesto 

Čierna nad Tisou ako vlastník oprávnený podľa všeobecne záväzných predpisov na úseku 

poľovníctva, rozhodovať na zhromaždení vlastníkov poľovných pozemkov v poľovnom revíri 

Malé  Trakany, ktorý bol uznaný rozhodnutím OLÚ Michalovce č. 2005/00192-Ga zo dňa 

09.05.2005, a to v rozsahu ust. § 5 až 10 zákona č. 274/2009 Z. z. o poľovníctve.  

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Zoltán Kövér, Pavol Koči, Eva 

Kissová, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák, Ján Kovács ; proti – 0 poslancov;   zdržali sa 

hlasovania – 0 poslancov) 

 

Ďalej primátor mesta vyzval  k sformulovaniu uznesenia ohľadom  asfaltovania plochy 

trhoviska. 

 

Prítomní poslanci poverili primátora mesta Čierna nad Tisou na vyžiadanie cenovej 

ponuky na asfaltovanie trhoviska. 

 

(Hlasovanie: za –  Zita Baloghová, Mgr. Norbert Demeter, Zoltán Kövér, Pavol Koči, Eva 

Kissová, Mgr. Tibor Mészároš, Gejza Tipcsák,  Ján Kovács ; proti – 0 poslancov;   zdržali sa 

hlasovania – 0 poslancov)  

 

  

Primátor mesta tiež informoval  o úspešnosti žiadosti o dotáciu na strechu aj vnútorné 

priestory v ZŠ s VJM - € 118 600,- . Momentálne prebieha verejné obstarávanie na dodávateľa 

práce. 

Ďalej spomenul tiež schválenie projektu „ INTERREG“ ( dobrovoľný hasičský zbor) – 

okolo € 137 000,- . Čakáme na oficiálne papiere. 

p. Baloghová sa informovala ohľadom výšky spoluúčasti v tomto projekte. 

Primátor mesta odpovedal, že ide o 5 % spoluúčasť, čo si myslí, že je v poriadku 

a bolo to odprezentované pri schvaľovaní vstupu do projektu.   

 

p. Tipcsák sa dotazoval ohľadom rozšírenia cintorína. 

Primátor mesta odpovedal, že boli oslovené 3-4  firmy, no zatiaľ došli len 2 ponuky, 

do mesiaca by ale chcel vyriešiť oplotenie. 

 

Primátor ďalej informoval o rekonštrukcii 2 miestností  v MŠ vďaka ZRPŠ, za pomoci  

rodičov a mesta; tiež sa vytvorili  v ZŠ s VJM nové miestnosti, nakoľko sa otvára nová trieda 

a  zrekonštruovali sa  2 miestnosti v ZUŠ taktiež za pomoci rodičov, poslancov mesta. 

 

p. Tipcsák by považoval za vhodné poďakovať sa oficiálne rodičom, ktorí pomohli, 

prispeli pri rekonštrukcii už spomenutých priestorov. 

Primátor mesta odpovedal, že je to samozrejmé, aj plánoval poďakovanie a dodal, že 

poďakovanie sa malo zverejniť aj na webových stránkach. 

 

p. Tipcsák sa dotazoval ohľadom nového príslušníka mestskej polície, či sa nemalo 

konať výberové konanie. 

Primátor mesta odpovedal, že nemuselo byť výberové konanie a nakoľko sa už nevedeli 

zabezpečiť služby, bolo potrebné čím skôr prijať niekoho; išlo o bývalého policajta, ktorý je 

vyškolený a má niekoľkoročnú prax  v oblasti polície; mal podanú na meste žiadosť,  a mohlo 
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sa ihneď doplniť za chýbajúceho príslušníka, aby sa mohla zabezpečiť plynulá služba MsP; 

preto sme ho prijali. 

p.Tipcsák sa k tomu vyjadril, že veď všade sa vyhlasujú VK. Dodal, že mohli sa 

prihlásiť aj viacerí. 

Primátor odpovedal, že aj sa hlásili viacerí, ale nakoniec sa odhlásili a dodal, že v tomto 

prípade nemusí byť výberové konanie, ale môžeme tak postupovať v budúcnosti. 

 

p. Baloghová  sa vyjadrila k retardéru – obyvatelia sú veľmi vďační. 

 

p. Tipcsák sa dotazoval prednostu mestského úradu, počul o výzve - predaj schátraných 

budov do vlastníctva mesta, len na verejnoprospešné účely; budovy, o ktoré sa štát nevie, nemá 

záujem postarať – nebolo by  dobré odkúpiť takú budovu, dať do poriadku . 

Prednosta úradu sa dotazoval, že či máme nejaký a zámer s budovou; momentálne máme 

príjem z budov vo forme daní, budovy sa  budú musieť udržiavať. 

p. Tipcsák – vyhrať nejaký projekt a napríklad niečo pre mládež, dôchodcov. 

Prednosta úradu – počkajme kým vyjde taká výzva. 

Ďalej sa p. Tipcsák opýtal, či už sa aplikuje zvýšená daň zo schátraných budov. 

Prednosta úradu odpovedal, že zatiaľ nie a dodal, že napr. budova, ktorú má na mysli sa 

za schátranú nepovažuje, nie je staticky porušená, je celistvá. 

Ing. Vozáriková - a   kinosála? 

Prednosta  úradu - sú zvonka statické poruchy? 

p. Tipcsák - to by mal určiť statik. 

Primátor mesta si myslí, ak by sme ich oslovili s tým, že ideme aplikovať zvýšenú daň, 

oni by nám zaslali statický posudok, že budova je v poriadku staticky. 

p. Tipcsák dodal, že keby sa stal náhodou úraz, mali by sme aspoň doklad od vlastníka, 

že budova je v poriadku, vedelo by  sa mesto brániť, nakoľko sa úraz stal v k. ú. mesta.  

 

p. Kovács spomenul úspech stolnotenisového klubu v meste. 

 

p. Tipcsák upriamil pozornosť na  časť chodníka pri čerpacej stanici, ktorá je vpadnutá. 

Primátor mesta- treba dať vedieť MPS s. r. o. 

 

p. Baloghová sa opýtala, či by sa dala dať do poriadku budova ÚPSVaR zvonka. 

Primátor odpovedal, že dalo by sa, ale je to finančne náročné. 

Prednosta úradu dodal, že máme k dispozícii jednu cenovú ponuku na zateplenie -               

€ 42 000,- 

 

Ďalej sa p. Baloghová opýtala, v akom štádiu  je výzva, čo sa týka chodníkov. 

Primátor mesta skonštatoval, že sme momentálne v rokovaní; došla ponuka na 

chodníky, ale hľadáme spôsob  - zaplatiť až po úspešnosti projektu alebo keby nám dali aspoň 

3 r. splatnosť. 

                                           

p. Tipcsák sa opýtal, aký bude rozdiel, keď budú MŠ patriť pod štát. Či rozdiel je len vo 

financovaní. 

Prednosta uviedol ako príklad, v prípade havarijného stavu, financie budú musieť žiadať 

od štátu. 

Primátor dodal, že financie budú dostávať od štátu, cez mesto, z ktorých musia vyjsť, 

mesto financie nebude poskytovať. 
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12. Záver 

 
 

Keďže viacej pripomienok zo strany poslancov nebolo, primátor mesta ukončil 

rokovanie MsZ a poďakoval sa prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Peter Brázda, PhD.                 Ing. Viktor Palko, MBA 

     prednosta MsÚ                primátor mesta 

 

 

 

 

 

Overovatelia:   Mgr. Norbert Demeter 

 

                        Zoltán Kövér 

 

                          

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Zapísala: Mgr. Nikoletta Dobosová 


